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Bestyrelsesmøde 1/2023 
Skydebaneforeningen Danmark 
 
 
Åbent referat 
 
Dag og tid: Tirsdag 21. februar 2023 kl. 13.00 til 16.00 

  
Sted: Bestyrelsesmødet holdtes på Vingsted hotel og konferencecenter  

 
Deltagere: Bestyrelsen: 

Frank Lyngsø (FRL), Anders K. Jørgensen (AKJ), Nels Petersen (NP), Arne 
Sigtenbjerggaard (AS) og Kim Bitsch (KB) 
 
SKBF.DK’s nye direktør Kurt Smidt (KS) 
 
Administrationen: 
Nina Kingo (NK), Trine Dejgaard (TD), Mikkel Møller Mortensen (MMM) og Frank 
Lund Faber (FLF) 
 

Dagsorden: 1. Godkendelse af dagsorden 
2. Godkendelse af referat af BE-møde 5/2022 – 13. december 2022 
3. SKBF.DK’s nye direktør 
4. Orientering fra DGI Skydeledelse ved Kim Bitsch 
5. Idrætspolitisk orientering ved Nels Petersen 
6. Orientering fra SKBF.DK 
7. Fælles Udviklingsplan for Vingsted-området 
8. Indendørsfaciliteten  
9. Køb af Vingstedvej 20  
10. Udendørs ”Dynamisk bane”  
11. Skydebanesager 
12. Generalforsamling 
13. SKBF.DK jubilæum 2023 – 10 år 
14. Eventuelt 
15. Lukket punkt – kun for bestyrelsesmedlemmer 
 

 
 
 
1.  Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 
 

2.  Godkendelse af referat af BE-møde 5/2022 – 13. december 2022 
Referat af BE-møde 5/2022 blev godkendt og seneste referater blev underskrevet af 
formanden. 
 

3.  SKBF.DK’s nye direktør  
Kurt Smidt – og mødedeltagerne – præsenterede sig. 
 
Bestyrelsen meddelte Kurt Smidt prokura til at foretage dispositioner på 
Skydebaneforeningen Danmarks vegne.  
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4.  Orientering fra DGI Skydeledelse ved Kim Bitsch 
KB orienterede fra DGI Skydeledelse. Punktet refereres ikke. Der henvises til 
skydeledelsens referater.  
 

5.  Idrætspolitisk orientering ved Nels Petersen 
Punktet refereres ikke.  
 

6.  Orientering fra SKBF.DK  
Der orienteres bl.a. om 
• Skovning og støj 

På baggrund af MMM’s notat beslutter bestyrelsen omfanget af ny støjberegning for 
Vingsted Skydebaner 

• Status på økonomi  
TD orienterer. 

 
 Referat: 

Ad skovning og støj 
MMM redegjorde nærmere – og besvarede spørgsmål - for det fremsendte notat om ny 
støjberegning for Vingsted Skydebaner.  
Præmissen for en samlet støjberegning cleares med Vejle Kommune.  
Der var i bestyrelsen enighed om, at det er nødvendigt at processen sættes i gang – det skal 
sikres, at alt kommer med/omfattes i en ny samlet støjberegning. 
Priserne cleares med Sweco.  
 
Ad status på økonomi  
TD og FRL orienterede og redegjorde for nye muligheder for udtræk med afledte 
konsekvenser heraf.  
 
Ad DGI Byen 
Da NP sidder i DGI Byens bestyrelse forlod NP mødet under dette punkts behandling.  
SKBF.DK har modtaget skrivelse fra DGI Byen vedrørende DDS’ krav mod DGI Byen. 
TD orienterede og supplerede DGI Byens skrivelse om sagen.  
AKJ ønsker at kende DGI Byens egenkapital.  
Der var enighed om at tilbuddet accepteres uden hensyntagen til egenkapitalens størrelse. 
SKBF.DK skriver til DGI Byen for at få egenkapitalens størrelse og informerer efterfølgende 
bestyrelsen. 
 
Øvrigt: 
FLF orienterede om:  
• status på elektronisk markering og samarbejdet med MED 
• kuglefang er opstillet på 50m banerne 
• affaldssortering – som ved alle andre virksomheder er der øget krav til affaldssortering 
• IWA. SKBF.DK deltager med: Poul og Mads fra butikken, FLF og MMM. 
 

7.  Fælles Udviklingsplan for Vingsted-området 
Sammen med VHK planlægges et forløb, der kan tegne et billede af et fælles 
udviklingsprojekt for Vingsted – i tæt samarbejde med vores naboer.  
FRL orienterer. 
 

 Referat:  
FRL orienterede om projektet ’helhedsplan for Vejle Ådalen’ dvs. Vingsted hotel og 
konferencecenters, SKBF.DK’s, Lystfiskernes og Jernalderbyen arealer.  
Iflg. FRL vil Vingsted hotel og konferencecenter gerne være initiativtager for projektet. FRL 
har givet tilsagn om, at SKBF.DK gerne vil bidrage. 
FRL vender tilbage efter marts.  
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8.  Indendørsfaciliteten 
Der er udarbejdet et overslag på en ny indendørs facilitet med 60 baner.  
Beliggenheden mellem Cafeteriabygningen og pistolbanerne med opholdslokaler i 2 etager 
ud imod skydebanerne og baneafsnit mod volden bagved. 
Vejle kommune har givet udtryk for optimisme ift. placering af en sådan bygning på arealet. 
Næste step er: 

1. SKBF-rådgivning vurderer indretning 
2. VITA og evt. arkitekter vurderer det ingeniørmæssige inkl. estimeret omkostning  
3. Finansieringsplan lægges 

 
Endvidere skal vi gøre os klart hvor stort et bidrag Skydebaneforeningen Danmark selv vil 
lægge.  
 
Ovenstående afklares inden DGI Skydnings Aktivitetsmøde d. 13. maj 2023.  
 

 Referat:  
FRL orienterede om facilitetens omfang og om projektet, herunder økonomien.  
Indstillingen er at der udarbejdes en kravspecifikation og et skitseudkast med assistance fra 
SKBF.DK (MMM), Vita bygningsingeniør og en arkitekt.  
 
FRL håber, at bestyrelsesmedlemmerne, vil være behjælpelige med at afdække muligheder 
for støtte ved fonde.  
 
FRL ser frem til at han kan fremlægge noget konkret på DGI Skydnings aktivitetsmøde den 
13.maj.  
 
Efter en indgående drøftelse besluttede bestyrelsen, at KS og MMM udarbejder en 
projektbeskrivelse, der ligeledes omtaler sociale fordele, arkitekturen og hvem der indgår i 
projektgruppen. 
 

9.  Vingstedvej 20 
AS orienterer om status. 
Steen F. Andersen er i færd med at udarbejde slutseddel, skøde m.v. 
 

 Referat:  
AS orienterede om status på købet.  
 

10.  Udendørs ”Dynamisk bane”  
Navnet foreslås ændret til ”Dynamisk bane”  
MMM orienterer om status.  
 

 Referat:  
MMM orienterede om baggrund og status på projektet.  
 

11.  Skydebanesager 
SBU har ikke videresendt sager til bestyrelsens behandling. 
 
Orienteringspunkt: 
• Skydebaneforeningen København Skyttecenter – kortvarigt lån. 

FRL orienterer. 
 

 Referat:  
FRL orienterede kort om henvendelse fra Københavns Skyttecenter om kortvarigt lån.  
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MMM orienterede kort om PAC’s øgede fokus på våbenopbevaring, herunder om aktuel sag 
mod skytteforening.  
Emnet blev drøftet. AKJ foreslog, at emnet skal løftes i samarbejde med jægerne. 
 

12.  Generalforsamling 2023 
Program m.m. gentænkes i forbindelse med Kurt Smidt starter som direktør ved SKBF.DK. 
 

 Referat:   
Emnet blev drøftet og der var enighed om at programmet gentænkes, når KS starter. 
 

13.  SKBF.DK jubilæum 2023 – 10 år 
Udsættes til Kurt Smidt er startet som direktør. 
 

 Referat:  
Der arbejdes videre med ideer.  
 

14.  Eventuelt 
Næste BE-møde torsdag 27. april 2023 kl. 14 til 17 på Vingsted hotel og konferencecenter. 
Mødet afsluttes med middag. 
 

 Referat:  
Intet til referat. 
 

15.  Lukket punkt – kun for bestyrelsesmedlemmer 
Punktet refereres ikke.  

KS/nk 03.03.2023 


